
Голосування за допомоги відеозв’язку в групі (ZOOM) 24 листопада 2024 року 
 

   ПРОТОКОЛ №25                       
засідання Виконкому Громадської спілки «Федерація каное України» 

Про організацію та проведення чергової Конференції ФКУ 
 
Присутні: 

1. Голова Виконкому – Слівінський І.Я. 
2. Член Виконкому – Маслюк А.Д. 
3. Член Виконкому– Мостовенко О.В. 
4. Член Виконкому – Баєвський М.В. 
5. Член Виконкому – Балабан Б.П. 
6. Член Виконкому  - Алтухов П.С. 
 
Не були присутні  Нагаєв І.В. та  Власов О.В. 
 

Слухали: Президента ФКУ Слівінського І.Я. який повідомив про правомочність проведення 
засідання враховучи участь 2/3 членів Виконкому та запропонував внести до Порядку 
денного засідання Виконкому такі питання, а саме: 

 
1. Розгляд звернень від членів ФКУ про зміну місця проведення чергової Конференції ФКУ з 
метою забезпечення безпечного місця для проведення заходу в умовах постійної небезпеки з 
повітря. 
Листи звернення Кіровоградської, Херсонської та Черкаської обласних федерацій та пропозиція 
місця проведення з технічною інформацією додаються. 
2. Розгляд питання про оплату інвойсу від організаторів змагань Чемпіонату світу з  марафону 
Хорватія. 
3. Розгляд питання про створення Комісії ФКУ з питань етики. 
 
Голосували - Одноголосно - ЗА. 
 
 Вирішили: 
Затвердити порядок денний засідання Виконкому ФКУ: 
 
1. Розгляд звернень від членів ФКУ про зміну місця проведення чергової Конференції ФКУ з 
метою забезпечення безпечного місця проведення заходу в умовах постійної небезпеки з 
повітря. 
Листи звернення Кіровоградської, Херсонської та Черкаської обласних федерацій та пропозиція 
місця проведення з технічною інформацією додаються. 
Додається. 
2. Розгляд питання про оплату інвойсу від організаторів змагань Чемпіонату світу з  марафону 
Хорватія. 
3. Розгляд питання про створення Комісії ФКУ з питань етики. 
Рішення прийнято. 

 
По першому питанню Порядку денного 

 
Слухали: Мостовенка О.В. який повідомив що на адресу ФКУ надійшли письмові звернення 
Кіровоградської, Херсонської та Черкаської обласних федерацій з пропозицією розглянути 
питання про зміну місця проведення чергової Конференції ФКУ з метою забезпечення 
безпечного місця проведення заходу в умовах постійної небезпеки з повітря, а саме провести 
Конференцію 14 грудня в м. Умань Черкаської області. Технічна інформація місця проведення 
та фотоінформація додаються. 
 
Голосували –  
ЗА зміну місця проведення чергової Конференції ФКУ в м. Умань: 



1. Слівінський І.Я. 
2. Мостовенко О.В. 
3. Баєвський М.В. 
4. Балабан Б.П. 

Утримався - Алтухов П.С. 
Проти  – Маслюк А.Д. 

 
Вирішили: 
1. За більшістю голосів членів Виконкому ФКУ 4  - ЗА, 1 – ПРОТИ, 1 – УТРИМАВСЯ,  внести 
зміни до рішення по питанню 2 порядку денного засідання Виконкому ФКУ від 14 грудня 2024 
року, Протокол №23, в частині визначення місця проведення чергової Конференції ФКУ, а 
саме, змінити місце проведення чергової Конференції ФКУ з м. Львів на  м. Умань, Черкаська 
область. 
2. Звернутись до ГО «ФЕДЕРАЦІЯ З ВЕСЛУВАННЯ НА БАЙДАРКАХ І КАНОЕ 
ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСТІ» про надання в триденний термін письмових гарантій щодо 
забезпечення на 14 грудня 2024 року приміщення для проведення чергової Конференції ФКУ. 
Адресу та час проведення Конференції повідомити членам Федерації після вирішення питання з 
власниками оренди для проведення Конференції. 
 Рішення прийнято. 

По другому питанню порядку денного 
 

Слухали: Мостовенка О.В. який запропонував не розглядати питання порядку денного «2. Розгляд 
питання про оплату інвойсу від організаторів змагань Чемпіонату світу з  марафону Хорватія  у 
зв'яку з тим що це питання має бути розглянути після вирішення всіх нюансів між керівництвом 
ФКУ, тренером національної збірної команди Снежко С. та Федерацією Запоріської області. 
 
Голосування по другому питанню порядку денного засідання Виконкому ФКУ не проводилось 
жодного рішення не приймалось.  

 
По третьому питанню порядку денного 

 
Слухали: Мостовенка О.В. який довів до присутніх факти збільшеня випадків неетичної 
поведінки спортсменів, тренерів, представників обласних федерацій – членів Федерації тощо. У 
звязку з вищесказаним запропонував членам Виконкому розглянути питання створення Комісії 
ФКУ з питань етики, але винисти це питання тільки після розгляду проекту Положення Комісії 
ФКУ з питань етики та його затвердження. 
 
Голосування по третьому питанню порядку денного засідання Виконкому ФКУ не проводилось.  
Вирішили: 
Взяти до відома наведені факти збільшеня випадків неетичної поведінки спортсменів, тренерів, 
представників обласних федерацій. 
Підготувати та винести на затвердження на наступне чергове засідання виконкому проект 
Положення Комісії ФКУ з питань етики. 

 
 
 
Голова Ігор Слівінський 
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